
Interpelacja Nr 126 
z dn. 7 września 2016 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie Parku Skaryszewskiego 

 

              
       Pan 

Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

   

 

 

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

 
W ostatnim czasie obserwujemy, znaczny wzrost zainteresowania organizatorów 

wszelkich imprez Parkiem Skaryszewskim. Park stał się np. stałym miejscem obchodów 

Dnia Francji. W tym roku zagościł w nim także na stałe Targ Śniadaniowy, oraz meta 

Półmaratonu Praskiego. 

 

Dlaczego np. Targ Śniadaniowy organizowany jest w parku, zupełnie nie przystosowanym 

do działalności handlowej, a miejsca do tego przeznaczone świecą pustkami – jak 

Bazarek Rogatka, czy Plac Szembeka? 

 

W związku z tym kierujemy za pośrednictwem Pana Burmistrza zapytanie do władz 

miasta, ile organizatorzy komercyjnych imprez, zwłaszcza tych wyżej wymienionych 

zapłacili w tym roku miastu za zajęcie gruntu i za wydanie decyzji o czasowej zmianie 

użytkowania parku.  

 

Czy w ten sposób coraz bardziej zdewastowany park, wobec permanentnego braku 

funduszy, zarabia może na niezbędne prace konserwacyjne? 

Z wyrazami szacunku  

 
Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu 

Mieszkańców Osiedla Kamionek  

 

 


